

- The Client acknowledges that ANB Capital has made him/her aware of and understands the risks associated with investing and/or trading in the fractional shares out of Saudi Arabia, including risks and losses associated with foreign exchange rates and the possible loss of principal. The Client declares that he/she is aware of and understands these risks and accepts them.
- The Client understands that certain Investments which may form the subject of this Agreement are not guaranteed or insured and that any such Investments are subject to lose in whole or in part.
- The Client acknowledges and understands that certain Investments may be subject to restrictive conditions as to tenor, exit, sale, redemption, liquidity, conversion and valuation.
- The Client's ability to buy or sell securities using fractional shares trading may be more restricted than if the Client was to buy or sell traditional whole shares quantities of the same securities.
- If the Client's Trading Account is closed, the Client's fractional shares may be liquidated, and the proceeds will be distributed to the Client as cash.
- The Client agrees that any information provided by ANB Capital cannot be considered as an advice to trade in fractional shares. The Client shall rely solely on his/her skill, knowledge, and judgments to deciding on fractional share trading. The Client agrees and categorically states that he/she shall not have any claims whatsoever against ANB Capital for any losses incurred by the Client as a result of following any information, prediction, or recommendation made available by ANB Capital or any of its representatives whether or not given at the request of the Client under this Agreement.
- Fractional Shares may not be easy to sell. ANB Capital and its executing broker/s may combine fractions of share of various clients and sell as a whole share.
- To the fullest extent permitted by applicable law, the Client acknowledges that ANB Capital shall be exempted from all liabilities to the Client for any damages or losses incurred by the Client as a result of allowing himself to access fractional shares trading in any manner unless such damages or losses arose due to gross negligence or wilful misconduct of ANB Capital.
- The Client acknowledges and agrees that he/she clearly understands that Investments involve the risk of loss and an opportunity to achieve profit and that in certain market circumstances, it may be difficult or impossible to liquidate the Investments, and that, when ANB Capital is implementing Client's Instruction regarding the buying/selling of securities or any other Investment is not in any way endorsing the Client's investment decision, and that it is not the Company's responsibility to advise the Client on such buy/sell transaction. ANB Capital shall not be liable for nor shall it give any investment advice to the client.
- يقر العميل بأن شركة العربي المالية قد أطلعت على المخاطر المصاحبة للاستثمار و/أو التداول في كسور الأسهم خارج المملكة العربية السعودية بما في ذلك المخاطر والخسائر المرتبطة بأسعار شراء وبيع العملات الأجنبية وإمكانية خسارة أصل رأس المال، كما يقر باطلاعها على واستيعابها لتلك المخاطر وقبولها بها.
- يدرك العميل بأن الاستثمارات الواردة ضمن هذه الاتفاقية بحد ذاتها غير مضمونة ولا مؤمن عليها، وبأن أي استثمارات من هذا القبيل عرضة للخسارة بشكل كامل أو جزئي.
- يقر العميل ويتفهم أن بعض الاستثمارات قد تخضع لشروط تقيدها وتعلق بمدة الاستثمار والتخارج والبيع والاسترداد والسيولة والتحويل والتقييم.
- قد تكون قدرة العميل على شراء أو بيع الأوراق المالية عن طريق تداول كسور الأسهم مقيدة بشكل أكبر مما لو كان العميل سيشتري أو يبيع كميات السهم كاملة بالطريقة التقليدية من نفس الورقة المالية.
- إذا تم إغلاق حساب التداول للعميل فقد يتم تصفية الأسهم الجزئية للعميل وسيتم توزيع العائد نقداً للعميل.
- يقر العميل بموافقه على عدم اعتبار أو معاملة أي معلومات توفرها شركة العربي المالية كمشورة من طرف الشركة لتداول كسور الأسهم. ينبغي على العميل الاعتماد كلياً على مهارته ومعرفته وتقديره الذاتي عند اتخاذ قرار تداول كسور الأسهم. يوافق العميل ويقر صراحة بأنه ليس من حقه تقديم أي مطالبات أياً كان نوعها أو طبيعتها ضد شركة العربي المالية بخصوص أية خسائر يتكبدها جراء الأخذ بأي معلومات أو توقعات أو توصية توفرها شركة العربي المالية أو أي من ممثليها سواء قدمت أو أعطيت بناءً على طلب العميل بموجب هذه الاتفاقية أو عدمه.
- قد يكون من الصعب بيع كسور الأسهم، وقد تقوم شركة العربي المالية و/أو وسيطها المنفذ/وسطاؤها المنفذون بتجميع كسور الأسهم المملوكة لعملاء مختلفين معاً وبيعها كأسهم كاملة.
- بالحد الأقصى الذي يجيزه القانون، يقر العميل بأن شركة العربي المالية يجب أن تعفى من كافة التبعات والمسؤوليات من أي أضرار أو خسائر يتكبدها جراء السماح له بالوصول لخدمة تداول كسور الأسهم بأي شكل من الأشكال ما لم تكن تلك الأضرار أو الخسائر بسبب الإهمال الجسيم أو سوء التصرف المقصود من طرف شركة العربي المالية.
- يوافق العميل ويقر بأنه يدرك أن الاستثمارات محل الاتفاقية تطوى على خطورة تكبد خسائر تقابلها فرص لتحقيق الأرباح، وبأنه فيما لو تحققت ظروف سوقية معينة قد يكون تسهيل الاستثمارات بالغ الصعوبة أو مستحيلًا، وبأن قبول وتنفيذ شركة العربي المالية لتعليمات العميل الخاصة بشراء/بيع الأوراق المالية أو أي استثمار آخر لا يعتبر تأييداً بأي شكل من الأشكال لقرار العميل الاستثماري، وأن الشركة غير مسؤولة عن تقديم المشورة أو النصح للعميل فيما يخص أي صفقة شراء/بيع. كما يقر العميل بأن شركة العربي المالية غير مسؤولة عن تقديم أي مشورة استثمارية.